
 
Zápis ze 74. jednání Rady ÚJF AV ČR, v. v. i. dne 7. 4. 2022 

 
 
Přítomni: J. Bielčíková, P. Bydžovský, J. Kameník, P. Lukáš, A. Macková, O. Svoboda, 

V. Wagner 
 
Přítomni on-line: P. Chaloupka, P. Cejnar, J. John, O. Lebeda 
 
Omluveni: J. Chýla 
 
Hosté: J. Mrázek, V. Havránek, J. Kučera, K. Pachnerová-Brabcová, J. Mareš, J. Vacík 
 
Jednání probíhalo od 9:15 hybridní formou, prezenčně v zasedací místnosti ÚJF v Řeži 
a on-line prostřednictvím aplikace MSTeams. 
 
Program:  
 

1. Schválení programu 
2. Kontrola posledního zápisu Rady 
3. Záležitosti projednávané per-rollam 
4. Návrh rozpočtu ústavu na rok 2022 
5. Střednědobý výhled na roky 2022 – 2023 
6. Informace o rozdělení institucionálních a investičních prostředků na rok 2022 
7. Informace z porady ředitelů ústavů AV ČR 
8. Různé  

   
Ad 1) Program jednání Rady řídil její předseda V. Wagner. 
 
Závěr: Rada jednohlasně schválila program jednání. 
 
Ad 2) K zápisu z posledního jednání Rady nebyly vzneseny žádné připomínky. Zápis 
je zveřejněn na webových stránkách ústavu. 
 
Závěr: Rada vzala na vědomí. 
 
Ad 3) Záležitosti projednávané per-rollam 

Podpora Ing. Dany Drábové (předsedkyně SÚJB) a Ing. Daniela Jiřičku 
(generální ředitel ÚJV a.s.), jako kandidáty pro externí členy sněmu AV ČR 
Schválení podání projektu E-ORPHEUS do výzvy Horizon 
Schválení nové výzvy pro výběrové řízení na ředitele ÚJF AV ČR 

  
Závěr: Členové vzali na vědomí přednesené informace 
 
Ad 4) Členům Rady ÚJF byl před jednáním Rady zaslán návrh rozpočtu ÚJF na rok 
2022. Ředitel P. Lukáš na zasedání Rady stručně přednesl hlavní body rozpočtu. K 
rozpočtu nebyly vzneseny žádné zásadní dotazy ani připomínky. 



 
Závěr: Rada rozpočet na rok 2022 projednala a následně jednohlasně schválila (11 pro, 
0 proti, 0 zdržel se). 
 
Ad 5) Ředitel P. Lukáš přednesl střednědobý výhled na roky 2023 – 2024 a 
okomentoval jeho hlavní body. 
 
Závěr: Rada výhled na roky 2023 - 2024 projednala a následně jednohlasně schválila 
(11 pro, 0 proti, 0 zdržel se). 
 
Ad 6) Ředitel P. Lukáš stručně shrnul rozdělení institucionálních prostředků i rozdělení 
investičních prostředků ÚJF na rok 2022, podklady byly zaslány Radě ještě před 
zasedáním. Tyto rozpočty budou projednány s vedoucími odděleních na poradě 
vedoucích dne 12. 4. 2022. 
 
Závěr: Rada vzala přednesené informace na vědomí. 
 
Ad 7) Ředitel P. Lukáš informoval členy Rady o zásadních bodech porady ředitelů, 
která proběhla v pondělí 4. dubna 2022. 
 
Rada vzala přednesené informace na vědomí. 
 
Ad 8) Různé: 
 
Státní úřad radiační ochrany oslovil ústav s žádostí o jmenování zástupce do Rady 
SÚRO z řad zaměstnanců ÚJF. Vedení ÚJF navrhlo jako vhodnou kandidátku paní 
Kateřinu Pachnerovou-Brabcovou.  
Dne 9. května bude slavnostní inaugurace nového zařízení AMS, dne 5. května také 
proběhne natáčení videa o tomto novém zařízení. 
 
Závěr: Rada s návrhem paní Pachnerové-Brabcové jednohlasně souhlasila a doporučuje 
paní Pachnerovou-Brabcovou do Rady SÚRO jmenovat. Rada vzala na vědomí další 
informace. 
   
Jednání bylo ukončeno v 10:30. 
 
 
Zapsal: O. Svoboda                                     Ověřil: V. Wagner 


